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Protok61 Nr 29/2009 

z posiedzenia Komisji O§wiaty i Kultury 


w dniu 20 paidziernika 2009 r. 


Posiedzenie rozpocz~to 0 godz. 15.3 ° 
Lista obecnosci i porzqdek obrad stanowi'l za1'lcznik do protoko1u. 
W posiedzeniu uczestniczyli : 
l.Burmistrz Toszka Pan Jacek Zarzycki 
2.Z-ca Burmistrza Pani Maria Nowak Kowalska 
3 .Sekretarz Gminy Pani Ma1gorzata Por~bska 
4.skarbnik Gminy Pani Kazimiera Drewniak 
5.Inspektor Pani Irena Sus 
6.P.o kierownika ZOPO Pani Cecylia Cieslik 

W trakcie obrad Komisji na sali posiedzen obecny byl mieszkaniec Gminy. 

Z-ca Przewodnicz'lcego Komisji Pan Slawomir Zarzecki powital zebranych 

i przedstawH projekt porzqdku posiedzenia. 

Czlonkowie Komisji jednog1osnie przyj«li proponowany porz'ldek obrad. 


Ad.1 
Inspektor Pani Irena Sus om6wHa projekty uchwa1 podatkowych.W zwiqzku z 
tym, ze wskaznik cen towar6w i us1ug konsumpcyjnych w I p61roczu biez'lcego 
roku wzr6s1 0 3,5% w stosunku do I-go p61rocza 20081'. - zaproponowano 
wzrost stawek podatkowych na poziomie 3,5%. 
11 projekt uchwaly w sprawie : ustalenia wysokosci stawek podatku od 

nieruchomosci na terenie m1asta i gminy Toszek oraz zwolnien od podatku 
na rok 2010 

Proponowane stawki na rok 2010 ksztahuj'l si~ nast~puj'lCO : 
- poz. 1a/- 0,77 zl 
- poz. 1bl - 4.04 zl 
- poz. 1cl - 0,19 zl 
- poz. 2al - 0,65 zl 
- poz. 2bl - 19,87 zl 
- poz. 2cl - 9,57 Z1 
- poz. 2d/- 2,71 zl 
- poz. 2el - 6,2 1 zl 
- poz. 3 - 2% 
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Zwolnienia od podatku zaproponowano identyczne jak w roku 2009 
W podsumowaniu dyskusji Komisja wi~kszosci'{ glosow I 5:0: 1 I poparla 
podj~cie uchwaly w proponowanej formie. 
21 projekt uchwaly w sprawie : ustalenia wysokosci stawek i zwolnien w 

podatku od srodkow transportowych na terenie gminy i miasta Toszek 
na rok 20 I 0 

Pani Sus poinfonnowala. ze wzrost wszystkich stawek podatku od srodkow 
transportowych na rok 2010 zaproponowano na poziomie 3,5% . 
Zwolnienie od podatku od srodkow transportowych zaproponowano dla 
autobusu b~d'{cego wlasnosci'{ gminy , ktory jest wykorzystywany do dowozu 
dzieci do szkol. 
Komisja wi~kszosci'l glosow I 2:0:4 I przyj~la przedstawion'l propozycj~. 
Pan Slawornir Zarzecki zaproponowal rozwazenie rnozliwosci podniesienia 
stawek podatku dla samochodow 0 masie powyzej 12 t I te samochody 
najbardziej uszkadzaj'l nawierzchnie drog I do wysokosci 70% stawki 
maksymalnej. 
31 projekt uchwaly w sprawie : oplaty targowej pobieranej na terenie gminy 

i miasta Toszek w roku 2010 
Pani Sus poinformowala , ze wzrost oplaty targowej we wszystkich pozycjach 
zaproponowano rowniez na poziomie 3,5% 10k. 1 zl wi~cej niz w 2009 r. I 
W odpowiedzi na pytanie radnego Dudy ; czy wplywy z oplaty targowej 
\vystarczaj'lna pokrycie kosztow utrzymania - BUrInistrz Toszka poinformowal , 
ze wplywy z oplaty s'{ wyzsze. 
W podsumowaniu dyskusji Komisja wi~kszosci'lglosow I 5:0: 1 I poparla 
przedstawione propozycje wysokosci oplaty targowej. 
4/projekt uchwaly w sprawie : oplaty od posiadania psow na terenie gminy 

i miasta Toszek na rok 2010 
W podsumowaniu dyskusji Komisja oswiaty wi~kszosci'lglosow 15:0:1 I 
zaproponowala utrzymanie dotychczasowej wysokosci oplaty w kwocie 20 zl 
Pani Cecylia Cieslik udzielila wyjasnien do projektow uchwal : 
51 uchwaly zmieniaj'lcej uchwal~ Nr XIII124/07 Rady Miejskiej w Toszku z 

dnia 13 listopada 2007 r. w sprawie ustalenia dla nauczycieli poszczegolnych 
stopni awansu zawodowego regularninu okresl~j'{cego wysokosc 
nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego oraz szczegolowe zasady jego 
przyznawania i wyplacania 

Projekt dotyczy wprowadzenia do § 2 ust. 6 obowi'lzuj'lcej uchwaly zapisu: 
"Dodatek przysluguje tylko z jednego tytulu zatrudnienia I wskazanego przez 

nauczyciela I , niezaleznie od liczby placowek i gmin , w ktorych nauczyciel 
jest zatrudniony". 

Komisja wi~kszosci'{ glosow I 5:0: 1 I popada podj~cie uchwaly. 
61 uchwaly zmieniaj'lcej uchwal~ Nr XIII126/07 Rady Miejskiej w Toszku 

z dnia 13 listopada 2007 r. w sprawie : regulaminu udzielania pomocy 
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l11aterialnej 0 charakterze socjalnYI11 dla uczniow zal11ieszkalych na terenie 
Gl11iny T oszek 

W zwiqzku z podniesieniem kwoty zasilku rodzinnego / 91 zl/ , najnizsza 
wysokosc pOl11ocy winna vvynosic 72,80 zl .Poniewaz nie wszystkie 
obowiqzujqce wed lug naszej uchwaly wysokosci mieszczq si~ w minimalnej 
kwocie zaszla koniecznosc wprowadzenia korekty. Zaproponowano udzial 
procentowy, aby wykluczyc podejl11owanie uchwaly przy kazdorazowej 
zmianie. W g przedstawionych propozycji wysokosc pomocy materialnej 
wynosic b~dzie : 
- do 160 zl- 900/0 maksymalnej wysokosci stypendium / bylo I 15 zl / przy 

dochodzie ponizej 160zl na osob~ 
- do 130 zl- 75% maksymalnej wysokosci stypendium / bylo 75 zl / przy 

dochodzie od 160 do 240 zl na osob~ 
- do 90 zl - 50% maksymalnej wysokosci stypendium / bylo 60 zl/ przy 

dochodzie powyzej 240 zl na osob~ 
Maksymalna wysokosc stypendium wynosi 182 zl .Zostala ona rowniez 
uwzgl~dniona w zapisie § 4 ust.3 
Komisja wi~kszosciq glosow / 5:0: 1 / popada przedstawione propozycje. 
7/ w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2009 
Projekt dotyczy zwi~kszenia dochodow i wydatkow w budzecie 0 kwot~ 2.457 
zl , ktora jest wplatq czesnego za korzystanie z oddzialu przedszkolnego w 
Pniowie.Do dochodu zaplanowano wplaty czesnego 20 dzieci , obecnie z 
oddzialu korzysta 23 dzieci , a ponadto zostala podniesiona kwota minimalnego 
wynagrodzenia / z 1.126 zl na 1.276 zl/ od ktorego obIiczana jest wysokosc 
odplatnosci. 
Komisja wi~kszosci'lglosow 15:0: 1 1popada podj~cie uchwaly. 
Burmistrz Toszka udzielil wyjasnien do : 
81 projektu uchwaly w sprawie : wyrazenia zgody na wydzierzawienie 

nieruchomosci stanowiqcych wlasnosc Gminy - Miasta Toszek 
Projekt dotyczy wydzierzawienia na okres 30 lat nieruchomosci / obr~b 
Paczynka 1stanowiqcych wlasnos6 Gminy ,a przeznaczonych w planie 
zagospodarowania przestrzennego na skladowisko odpadow komunalnych. 
Zainteresowany tym terenem inwestor przedstawH propozycj~ wybudowania 
zakladu produkcyjnego przerabiajqcego wyselekcjonowane odpady wlokniste 
technologiq IZOLING / szczegolowe materialy w tym temacie przekazano 
radnym do zapoznania si~ I. 
Burmistrz podkresm , iz na poczqtku rozmow z inwestorem zaproponowal 
sprzedaz w/w nienlChol110sci. Jednakze zqdana cena 12 mIn zl za ok 3 ha 1byla 
dla nich za wysoka .W kolejnej fazie rozmow inwestor zaproponowal 30 letniq 
dzierzaw~ - z kwotq czynszu dzierzawnego w wysokosci 5 zl za 1 m2 za rok . 
Ponadto planuje docelowe zatrudnienie w granicach 60 do 85 osob. 

http:Pniowie.Do
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W podsumowaniu dyskusji cz1onkowie Komisji wi~kszoscif\.glosow /3:0:3/ 

poparli podj~cie uchwaly. 

9/ projektu uchwaly w sprawie : zaciftgni~cia kredytu w roku budzetovvym 2009 


na realizacj~ zadania inwestycyjnego pn. rozbudowa sportowej infrastruktury 
edukacyjnej przy Szkole Podstawowej w Toszku 

Po przeprowadzonym post~powaniu przetargowym bankiem , w ktorym Gmina 
zaciqgnie kredyt w wysokosci 1 mIn zl na realizacj~ w/w zadania jest Orzesko
Knurowski Bank Spo1dzielczy . 
Komisja wi~kszoscif\. glosow / 4:0:2 / popada podj~cie uchwaly 
10/ projektu uchwaly w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2009 
Projekt dotyczy przeznaczenia kwoty 1.700 zl/ srodki pochodzf\.ce z wynajmu 
pomieszczen OSP Kotulin / na zakup wyposazenia dla jednostki OSP w 
Kotulinie. 
Komisja wi~kszoscif\. glosow / 5:0: 1 / popada podj~cie uchwaly. 
111 projektu uchwa1y w sprawie : zmian w budzecie Gminy T oszek na rok 2009 
Projekt dotyczy przeznaczenia srodkow w wysokosci 20.000 zl na realizacj~ 
wyp1at diet .Projekt przygotowano w zwif\.zku ze znacznym wzrostem / 
sredniej krajowej / wskaznika na podstawie ktorego nalicza si~ diety . 
Komisja wi~kszoscif\. glosow /3: 1:2 / popada podj~cie uchwaly. 
12/ projektu uchwa1y w sprawie : zl11ian w budzecie Gminy Toszek na rok 2009 
Projekt dotyczy przeznaczenia dotacji w wysokosci 50.000 zl dla Centrum 
Kultury Zamek w Toszku.Burmistrz doda1 , ze propozycja przyznania dotacji 
wynika z istotnie obnizonych wp1ywow z dzialalnosci gospodarczej Centrum 
Kultury. 
K0l11isja wi~kszoscif\. glosow / 4:0:2 / popada podj~cie lIchwaly. 
13/ projektu uchwaly w sprawie : zmian w blldzecie Gminy Toszek na rok 2009 
Projekt dotyczy przeznaczenia srodkow w wysokosci 14.200 zl na zakup opon 
do samochodow pozaIniczych OSP T oszek. 
Komisja wi~kszoscif\. glosow / 4:0:2 / popada podj~cie uchwaly. 
14/ projektu uchwa1y w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na 1'ok 2009 
Z kwoty 13.600 zl przeznaczonej na remont parkingu przy ui. \Viejskiej w 
Pniowie : 3.060 zl to srodki pochodzf\.ce z wynajmu pOl11ieszczen OSP Pniow , 
a 10.000 zl stanowif\. srodki przyznane do dyspozycji Rady Soleckiej w Pniowie 
Komisja wi~kszoscif\. glosow / 5:0: 1 / popada podj~cie uchwaly. 
15/ projekt uchwaly w sprawie : zmian w budzecie Toszek na rok 2009 
Skarbnik Gminy poinformowala , ze w/w uchwa1f\. dostosowujemy plan 
przychodow do klasytikacji budzetowej. 

Ad.2 
Czlonkowie Komisji zapoznali si~ z : 
a/ pismem Pana Tadeusza Kobiernika dotyczf\.cym umoz1 iwienia bezpiecznego 

dojazdu na posesj~ 

http:pochodzf\.ce
http:pochodzf\.ce
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Burmistrz Toszka poinformowal , ze przy utwardzaniu ul.Reymonta - od tej 
ulicy do posesji P.Kobiernika utwardzenie zostanie przedluzone.Termin 
wykonania do konca biezctcego miesictca. 
b/ pismem Pana Wojciecha Brauntscha skierowanym do Zarzctdu Klubu 

Zamkowiec z prosbct 0 obnizenie czynszu. 
Pismo zostalo skierowane do Rady Miejskiej jako informacja. 

Ad.3 
Radny Krystian Duda przedstawil czlonkom Komisji pismo mieszkancow 
zamieszkujctcych ulice obok dawnej ARMATURY skarzctcych si~ na 
ucictzliwosci zwictzane z obecnie prowadzonct dzialalnoscict gospodarczct na tym 
terenie. 
Burtnistrz poinformowal , ze w w/w sprawie zostalo skierowane pismo do 
Wojewodzkiego Inspektora Ochrony Srodowiska 0 przeprowadzenie kontroli 
prowadzonej dzialalnosci . 
Z-ca Burmistrza Pani Maria Nowak Kowalska zwroci-la si~ do radnych 0 
wyrazenie opinii na temat ustawienia na terenie baru prowadzctcego dzialalnosc 
na obiekcie Klubu Zamkowiec automatow 0 niskich wygranych.Pani Kowalska 
poinformowa-la czlonkow Komisji 0 podstawie prawnej okreslajctcej warunki 
urzctdzania i zasady prowadzenia dzialalnosci w zakresie gier loso\vych i gier na 
automatach i dodala , ze zgoda Burtnistrza dotyczyc b~dzie podnajmu. 
W podsumowaniu dyskusji czlonkowie Komisji oswiaty wyrazili opini~ 
negatywnct· 
Pan Slawomir Zarzecki poinfoml0wal 0 ; 
a/ kolejnych wywozach odpadow sciekowych na tereny pol mi~dzy Pniowem , a 

Paczyn'l 
b/ koniecznosci zalatania dziur na drodze prowadzctcej na cmentarz w Paczynie 
W odpowiedzi na pytanie Pana Dudy dotyczctce ubytkow na drodze obok 
Lesniczowki ,a prowadzctcej do Kotliszowic - BUffi1istrz poinformowal , ze 
naprawa zostanie wykonana. 
Pan Marcin Kwasniok poinformowal 0 niebezpiecznych ubytkach na drodze 
z Pyskowic przy sl<r~cie do Pniowa. 
Pan Andrzej Morciniec poinformowal 0 ustawionych 5 kamieniach kolo 
Gimnazjum, ktore zabierajct kolejne miejsce parkingowe. 
Obecny na sali mieszkaniec Gminy stwierdzif , iz kamienie po winny w tym 
miejscu pozostac , gdyz tylko w ten sposob nauczy si~ ludzi jak nalezy 
parkowac. 

Po wyczerpaniu porzctdku obrad Z-ca Przewodniczctcego Komisji Pan Slawomir 
Zarzecki podzi~kowal za udziar i zakonczyl posiedzenie 0 godz. 17.15 

prot~ala Z-ca Przewodniczctce o~,Komisji 
DorV.___ ,ha Slawomir z~cki 

.~/ 


